

《单词百科:aristocrats是什么意思?aristocrats怎么发音?aristocrats的解释和用法》

英语单词aristocrats是什么意思?aristocrats怎么读?aristocrats怎么发音?简答网为您整理了aristocrats的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



aristocrats怎么读

aristocrats的读音:[æ'rɪstəkræts]

aristocrats的意思

1、n.贵族(aristocrat的名词复数);

aristocrats的相关词组

1、bloated aristocrat 拥巨资踞高位而趾高气扬的人;

aristocrats的双语例句

1、 He is setting an example which other aristocrats and leading Britons should follow.

他为其他贵族和伦敦要人们树立了榜样。

2、 To the Guillotine all aristocrats!

把全部贵族都送上断头台!

3、 I am going to consider them, those provincial aristocrats.

我要去恭维他们, 恭维那些乡下贵族.

4、 Manors were private estates of aristocrats or of distinction.

庄园是贵族与豪族的私人领地.

5、 They are a bunch of stuffy aristocrats who are unbelievably wealthy.

他们是一群乏味的贵族,其富有程度令人难以置信.

6、 Although most converts came from the lower classes, some aristocrats believed also.

尽管大部分悔改信主的人来自于中下阶层, 一些贵族也信了主.

7、 So the schools are for " aristocrats. "

因此有 “ 贵族学校 ” 这种说法.

8、 He is one of the aristocrats in decline.

他是没落的贵族.

9、 The thesis has five sections: 1 . The appearances of aristocrats " extravagant consumption . 2 . "

本文共分五个部分,依次为: 一、 门阀 士族奢侈性消费之表现.

10、 Even Britain has expelled most of its aristocrats from the House of Lords.

英国甚至将多数贵族驱离出了上议院.

11、 The aristocrats " extravagant consumption deeply influenced the feudal economy and politics of that time. "

门阀士族的奢侈性消费对当时封建经济、政治的各个方面都有着深刻的影响.

12、I had an opportunity to dine with group of visiting aristocrats from Europe.

有一次,我有机会和欧洲贵族聚餐.

13、The influence of aristocrats " extravagant consumption to the handicraft industry and commerce . 5. "

奢侈 性消费对工商业的影响.

14、If politicians strip the aristocrats'assets, the citizens will eventually pay for it.

如果政客们剥夺了这些公司的资产, 公民最终将为此付出代价.

15、Carolingian dynasty: Family of Frankish aristocrats that ruled nearly all or part of western Europe in 750-887.

加洛林王朝: 统治西欧的法兰克家族(750~887).

以上是简答网为您整理的aristocrats怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于aris

tocrats的用法、arist

ocrats的释义、aristocrats的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/aristocrats>